

<p>Court: <input type="checkbox"/> District <input type="checkbox"/> County المحكمة المنطقة المقاطعة</p> <p>Colorado County: _____ مقاطعة كولورادو:</p> <p>Court Address: _____ عنوان المحكمة:</p>	<p style="text-align: center;">▲ Court Use Only ▲ للاستخدام بواسطة المحكمة فقط</p>
<p>Parties: الطرفان</p> <p>Plaintiff: The People of Colorado المدعى: شعب كولورادو</p> <p>v. v</p> <p>Defendant: _____ المدعى عليه:</p>	
<p>Filed by: رُفِعَت من قِبَل:</p> <p>Name: _____ الاسم:</p> <p>Address: _____ العنوان:</p> <p>Phone: _____ Fax: _____ الهاتف: الفاكس:</p> <p>Email: _____ Bar Number: _____ البريد الإلكتروني: رقم القيد بنقابة المحامين: (For lawyers) (المحامين)</p>	<p>Case القضية Number: _____ رقم:</p> <p>Division: _____ القسم:</p> <p>Courtroom: _____ قاعة المحكمة:</p>
<p>Motion to Withdraw Guilty Plea اقتراح لسحب إقرار بالذنب</p>	

I ask the court to set aside my guilty plea under C.R.S. § 18-1-410.6. I affirm that:

أطلب من المحكمة إبطال إقراري بالذنب بموجب C.R.S. § 18-1-410.6. أؤكد أن:

1. Basic Qualifications

المؤهلات الأساسية

a) I am not a citizen of the United States of America.

أنا لست من مواطني الولايات المتحدة الأمريكية

b) I plead guilty to a qualifying misdemeanor or municipal offense in this case. C.R.S. § 18-1-410.6(3)(a).

أقر أنني مذنب بما يوهلني لجنة أو مخالفة بلدية في هذه القضية. C.R.S. § 18-1-410.6(3)(a).

c) The crime for which I plead guilty occurred before March 1, 2022.

لقد وقعت الجريمة التي أقرت بارتكابها قبل 1 مارس 2022.

2. Adverse Immigration Consequences

عواقب الهجرة المعاكسة

I am or will suffer the following adverse immigration consequences because of my guilty plea:

أنا أعاني أو سوف أعاني من عواقب الهجرة المعاكسة التالية بسبب إقراري بالذنب:

3. Grounds

الأسباب

My guilty plea was obtained in violation of the constitution or laws of Colorado or the United States of America, because: *(Check all that apply)*

تم الحصول على إقرار مني بالذنب بطريقة تخالف دستور أو قوانين كولورادو أو الولايات المتحدة الأمريكية، للأسباب التالية:

(حدد كل ما ينطبق)

- I was not adequately advised of the adverse immigration consequences by my lawyer.

لم يتم إخطاري بشكل كافٍ بعواقب الهجرة المعاكسة من قبل المحامي الخاص بي.

- I waived my right to a lawyer without being advised by the Court that a lawyer could counsel me on potential adverse immigration consequences of my guilty plea.

لقد تنازلت عن حقي في الاتصال بمحام دون أن يتم إخطاري من قبل المحكمة بأن المحامي يمكنه تقديم المشورة لي بشأن تأثير عواقب الهجرة المعاكسة المحتملة على إقراري بالذنب.

- The guilty plea was constitutionally infirm under C.R.S. § 18-1-410(1)(a) to (1)(d), because:

كان الإقرار بالذنب متفلاً دستورياً بموجب (1) C.R.S. § 18-1-410 (أ) إلى (د)، للأسباب التالية:

4. Certificate of Service

شهادة الإخطار

I certify that on *(enter date)* _____, I gave a copy of this document to the prosecuting attorney by: *(select at least one)*

أقر بأنه في (أدخل التاريخ) _____ ، قدمت نسخة من هذا المستند إلى عضو النيابة العامة من خلال: (حدد واحدًا على الأقل)

- Hand Delivery Colorado Courts E-Filing (only lawyers may use this method)
تسليم باليد في محاكم كولورادو أو إلكترونياً (يجوز للمحامين فقط استخدام هذه الطريقة)
- Regular Mail, addressed to: (name, full mailing address)
البريد العادي، الموجه إلى: (الاسم، العنوان البريدي الكامل)

5. Verified Signature

التوقيع المعتمد

I declare under penalty of perjury under the law of Colorado that the foregoing is true and correct.

أقر تحت طائلة عقوبة الحنث باليمين بموجب قانون كولورادو أن ما سبق صحيح وحقيقي.

Executed on the _____ day of _____, _____, at
تحرر المستند في يوم _____، _____، في
(date) (month) (year)
(التاريخ) (الشهر) (السنة)

(city or other location, _____, _____ and state or country)
(مدينة أو موقع آخر، _____ والولاية أو البلد)

Print Your Name: _____
اكتب اسمك:

Your Signature: _____
توقيعك:

Lawyer Signature: _____
توقيع المحامي:

(If any)
(إن وجد)